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Protokoll från Ringsjöns vattenråds årsstämma 2022  
 
Datum: 2022-06-13 
Tid: 16.00 – 18.00 

Plats: Älvkullen, Älvgatan 2, 24330 Höör 
 
Närvarande: Johan Svahnberg (ordförande), Åsa Abrahamsson, Johan Andersson, Lars-Olof Andersson, John 
Bergström, Håkan Björk, Cecilia Bladh In Zito, Marie Brandt, Magnus Böklin, Bo Edlund, Daniel Ell, Lars 
Frostemark, Olof Göransson, Lars-Anders Hansson, Sonja Jones Ehlke, Anna Jung, Karin Kallioniemi, Clas 
Kehlmeier, Camilla Källström, Loa Lanner, Jörgen Lindquist, Catharina Malmborg, Tomas Nilsson, Kjell Åke 
Persson, Bertil Rohlin, Tom Ström, Max Sunemark, Mikael Ulvholt, Lena Vought, Henrik Wöhlecke, Annika 
Delbanco (Calluna AB), Richard Nilsson (sekreterare), Stellan Hamrin (föredragande) 
 
 

 
1) Val av ordförande att leda förhandlingarna  

Stämman valde Johan Svahnberg till ordförande. 

 

2) Justering av röstlängd vid stämman  

Stämman beslutade att röstlängden justeras vid behov. 

 

3) Fastställande av dagordning  

Stämman fastställde dagordningen 

 

4) Val av sekreterare för stämman  

Stämman valde Richard Nilsson till sekreterare. 

 

5) Val av en person att jämte ordföranden justera stämmans protokoll  

Stämman valde Daniel Ell att justera protokollet. 

 

6) Stämmans behöriga utlysande  

Kallelse och handlingar skickades ut via mail fredagen 13 maj kl. 15:17. Stämman ansåg stämman behörigt 

utlyst. 

 

7) Föredragning av årsredovisning och styrelsens verksamhetsberättelse 

Stämman ansåg att de utskickade handlingarna kunde anses föredragna och godkände desamma. 

  

8) Föredragning av revisorernas berättelse 

Vattenrådets ekonomiska förehavande har granskats av revisor Christer Ekelund. Ingen grund för anmärkning mot 

styrelsen föreligger. Revisorn tillstyrker fastställande av årets resultat. Stämman godkände att revisionsberättelsen lades till 

handlingarna. 
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9) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid berättelsen avser 

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 

10) Fastställande av rådets balansräkning och medelsdisposition 

Stämman fastställde rådets balansräkning och medelsdisposition. 

 

11) Val av ledamöter i styrelsen och ersättare för dessa 

Johan Svahnberg  Höörs kommun, Ordförande 
 

H
uvudm

än 

Cecilia Bladh in Zito Hörby kommun 
 

Johan Andersson Eslövs kommun 
 

Jörgen Johansson Sydvatten AB 
 

Camilla Källström ersättare Höör  
Lars-Göran Ritmer ersättare Hörby  
Catharina Malmborg ersättare Eslöv 

 

Per Johansson ersättare Sydvatten  
John Bergström Yrkesfisket omval Ö

vriga 

Kjell-Åke Persson  Ringsjöns fiskevårdsområdesförening omval 
Lena Vougth Naturskyddsföreningarna omval 
Johan Nilsson  Areella näringarna nyval  
George Bergengren Areella näringarna nyval (ersättare) 
 

Stämman beslutar välja föreslagna ledamöter. 

 

12) Val av revisorer och ersättare för dessa 

Enligt huvudmannaavtalet ska revision ske via Höörs kommuns revisorer. Stämman väljer föreslagna 

revisorer. 

 

13) Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår  

Stämman beslutar att delegera till styrelsen att fastställa verksamhetsplan och budget för kommande 

verksamhetsår. 

 

14) Fastställande av medlemsavgifter för kommande verksamhetsår  

Stämman beslutar att medlemsavgift inte ska utgå 2022. 

 

15) Ärenden som av styrelsen eller medlem hänskjutits till stämman 

Inga ärenden fanns. 
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16) Förslag till ändring av stadgar 

Ett beslut om ändring av rådets stadgar är giltigt om det biträtts av samtliga huvudmän. Huvudmännen är 

överens om föreslagna ändringar. Sydvattens godkännande finns skriftligt (email). Stämman godkänner 

ändringen av stadgarna. 

 

17) Recipientkontrollprogrammet 

Calluna AB presenterade redovisning av recipientkontrollen i avrinningsområdet 2021. Callunas representant 

Annika Delbanco fanns på plats. Presentationen av rapporten framfördes av Jennie Barthel Svedén (Calluna 

AB) via Teams. 2021 uppvisade rekord i siktdjup, lägsta värdena för fosfor sedan mätningarnas början. 

Rekord i både antal arter och antal linjer i vattenväxtinventeringen. Bottenfaunaundersökning visade på god 

status. Östra och Sätoftasjön visade dåliga syrevärden under sommaren. Presentationen läggs ut på hemsidan. 

Sekreteraren i efterhand: Värdena som visades för syre var minimumvärden och inte sommarmedelvärden. Presentationen har 

kompletterats med sommarmedelvärden. 

 

18) Verksamhetsinformation 

Jimmy Lindahl skulle hållit i denna punkt men var tyvärr sjuk och hade lämnat skriftlig information som lästes 

upp av Richard Nilsson. Önskemål framfördes om att informationen skulle tas med i protokollet. 

 

Årets fiske startade 10/1-22. Vi fiskade sedan fram till 31/1-22. I februari ställdes fisket in på grund av 

budgetmässiga skäl. Första mars till siste april har fisket pågått i alla bassänger Under Maj månad har fisket 

endast utförts i Västra Ringsjön. Detta på grund av beslut i Ringsjöns fiskevårdsområdesförening. Juni månad 

ägnas, i stort sett helt åt att fiska på nyrekryteringen av yngel. Merparten av detta fiske sker i Västra Ringsjön.  

Kontinuiteten i fisket har flutit på utan några större avbrott. Ett par sönderrivna trålar och en kranreperation 

är det som bromsat fisket i några timmar. Dessutom har vi även haft ett par dagars hårda ostvindar som satt 

stopp för fiske. Tiden har då spenderats åt nödvändigt jobb på land. 

Merparten av den fångade fisken har lämnats på biogas (Karpalund), men även en ansenlig mängd (små)fisk 

har gått till storkprojektet och djurparken i Höör. 

Största dagsfångsten skedde 25/4, 4 300kg, fångsten bestod av storvuxen braxen. Till dags datum så har det 

trålats upp 31 690 kg. 990 kg har fångats i bottengarn. 

Trots relativt hög fångst i kilo räknat så känns och märker vi att fisket blir svårare och svårare. De stora 

fångsterna blir mindre frekventa och vi får verkligen kämpa för att få dessa kilo. Braxnarna som nu fångas är 

ren konsumtionsfisk. Merparten av förleksbraxarna hade en vikt mellan 4-6kg.  

Under vintern och de kalla månaderna så har vi ett par fönster per dygn där vi kan komma åt vitfisken. Det är 

när de stiger upp på speciella ställen (kanter, födosök) och där djupet (5-7 meter) tillåter oss att fiska. 

Rovfisken ökar och blir svårare att undvika och då i synnerhet abborre och gädda. 

Mitt intryck av vattenkvalité och siktdjup är att det ser fint ut. I början av våren så tyckte jag sjön visade en 

lite mer brunröd ton (kiselalger?), men fortfarande bra siktdjup (1,8-3 meter i Västra Ringsjön). Det brunröda 
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avtog ganska snabbt, någon vecka in i april. Därefter har klarheten och siktdjup ökat (3-4,7 meter i Västra 

Ringsjön). De senaste provtagningarna har sikten minskat något. 

 

Diskussion om notdragning uppstod. Richard berättar om att planer på att använda ringnot/snörpvad, som i 

havet, har diskuterats tidigt i projektet. Man skulle då kunna fiska av i stort sett hela djuphålan i Sätoftasjön i 

ett drag. Detta bedömdes inte vara en bra metod på grund av all bifångst det skulle ge. Sorteringen av 

fångsten skulle leda till stor dödlighet för fångad rovfisk. John Bergström meddelar att han endast tillåter 

trålning som reduktionsfiskemetod.   

 

19) Föredrag – Stellan Hamrin berättar om Ringsjön. 

Stellan Hamrin framförde ett uppskattat föredrag ”Ringsjöprojektet - Hur kunde det bli på detta sättet”. 

 

20) Övrigt  

Tom Ström informerade om sina erfarenheter av kraftigt minskad fångst gällande gösfiske med nät i 

Ringsjön.  

 

Magnus Böklin ifrågasätter påtalandet från Richard (pkt 18) varför man beskriver ett notfiske som aldrig har 

bedrivits i en insjö och menar att man kanske ska titta på vad för slags not som ska användas i Ringsjön. 

 

Olof Göransson menar att det är ”i princip soprent på gös” och önskar en presentation/analys av varför 

gösbeståndet minskat all gös mindre än 1-2 kg är borta. John Bergström instämmer i minskningen men menar 

att förklaringen troligen ligger i klarare vatten, stort abborrbestånd och eventuellt problem med 

vattentemperaturer kring gösleken.  

 

Kjell Åke Persson tar upp yrkesfiskets uttag och riktar kritik mot inlämnad statistik. 

 

Daniel Ell lyfter att det är fel i balansen mellan uttag av rovfisk och vitfisk. För mycket rovfisk tas bort i 

förhållande till den mängd vitfisk som plockas bort från sjön. 

 

Camilla Källström önskar att styrelsen jobbar mer med åtgärder mot näringstillförsel från land och tillsätter 

medel för detsamma. 

 

Stellan Hamrin lyfter det väldigt positiva med att växtligheten ökar och att antalet fåglar har ökat.  

 

21) Datum för nästa stämma 

Stämman beslutar att nästa årsstämma ska ske 1 juni 2023, kl. 16-18, i Höör. 
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22) Mötet avslutas 

Ordföranden tackar för idag och förklarar mötet avslutat. 

 

 
 
 
 
Vid protokollet:  
Richard Nilsson, sekreterare 
 
 
 
 
Justeras: 

 
 
 
 
 
 
 

 

Johan Svahnberg, ordförande 
 

Daniel Ell, justerare 




